



Mr Rintaro Tamaki

Vice Minister of Finance for International Affairs
Japan

Rintaro Tamaki is Vice Minister of Finance for International Affairs of the Japanese Ministry of Finance. He is responsible for international financial policies of the MOF, including policies on foreign exchange, international monetary system and development issues.

He also serves as Finance Deputy at various international fora and regularly attends G7, G20, and IMF / World Bank related meetings.

Since joining the MOF in 1976, his career has centered on international sphere and has recently held the posts of Director-General of the International Bureau and Minister of the Japanese Embassy in the U.S. He has also spent his career at the World Bank and the OECD.

Mr. Tamaki received B.A. in Law from the University of Tokyo (LLB 1976).



玉木林太郎

日本財務省財務官

玉木林太郎現任日本財務省財務官，負責財務省的國際財務政策，包括外匯、國際貨幣體制及發展事宜。

玉木林太郎亦擔任日本的財務代表，出席多個國際論壇、G7 峰會、G20 峰會以及國際貨幣基金組織和世界銀行的相關會議。他自 1976 年加入日本財務省後，主要負責國際事務工作，最近曾出任國際局局長，以及日本駐美大使館公使。他亦曾於世界銀行及經濟合作與發展組織工作。

玉木林太郎於 1976 年在日本東京大學取得文學士 (法律學) 學位。